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Dotyczy: Programu repatriacji w Gliwicach. 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

Miasto Gliwice już od kilkunastu lat przyjmuje rodziny repatrianckie i pomaga im odnaleźć się  

w nowej rzeczywistości. Działania te w Gliwicach zostały zapoczątkowane w roku 2006 trwają do dnia 

dzisiejszego, czego efektem były podejmowane przez Radę Miasta Gliwice uchwały w listopadzie 

ubiegłego roku o zaproszeniu kolejnych trzech rodzin do grona naszych mieszkańców.  

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Czy zaproszone w zeszłym roku rodziny skorzystały z wystosowanych zaproszeń i osiedliły się 

w Gliwicach? 

2) Czy planowana jest przez Kierownictwo Miasta kontynuacja dotychczasowych działań w tym 

zakresie w roku bieżącym oraz przyszłym? 

3) Czy Miasto Gliwice wystąpiło bądź zamierza wystąpić o środki z Budżetu Państwa na 

wspomniany cel w roku obecnym i przyszłym? Jeśli tak to z jakim skutkiem? 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


